

僑務委員會「僑胞卡」海外特約商店申請表

Application Form for OCAC Overseas Compatriot Card Overseas Authorized Store

商店名稱 Store name			
負責人 Person in charge	電話 Tel. no.		
	網址 Website		
	電子郵件 E-mail		
	FB專頁 Facebook Page		
營業地址 Business address			
事業簡介(50字內) Introduction of business (under 50 words)			
優惠內容 Content of special offer			
填表人： (Name of person filling in form)	填表人聯絡電話： (Contact tel. no. of person filling in form)		
	填表人 E-mail： (E-mail of person filling in form)		
<p>本人(商店) <input type="checkbox"/> 同意遵守下列事項：</p> <p>1、擬申請成為「僑胞卡」特約商店，承諾提供優惠內容並遵守相關規定。</p> <p>2、所填資料表均確認屬實，並同意僑務委員會將本商店相關資料及所承諾優惠內容公告於「僑胞卡」網站。</p> <p>3、同意將僑務委員會提供之「僑胞卡」識別標識張貼於本商店明顯處。</p> <p>4、優惠內容如欲終止或修改，應於一個月前以書面通知僑務委員會。</p> <p>5、如未依承諾事項提供「僑胞卡」持有人優惠內容，經查證屬實，同意僑務委員會取消特約商店資格。</p> <p>I (store) <input type="checkbox"/> agree to obey the following regulations:</p> <p>1. As an applicant to become an Overseas Compatriot Card Overseas Authorized store, I promise to provide special offers and observe relevant regulations.</p> <p>2. The information contained herein is true and accurate. I agree to allow the OCAC to announce the information and the store's special offers on the official OCAC Overseas Compatriot Card website.</p> <p>3. I agree to place the OCAC Overseas Compatriot Card label provided by the OCAC in a prominent place in the store.</p> <p>4. If the terms attached to special offers are canceled or revised, I will inform the OCAC in writing one month in advance of any changes being made.</p> <p>5. If the store fails to provide special offers to holders of the official Overseas Compatriot Card as promised and further examination confirms the veracity of such claims, I agree that the OCAC has the right to disqualify the store.</p>			
<p>負責人簽章 Signature of person in charge</p> <p>_____ (請本人簽章 please sign in person) 年 月 日 Year Month Day</p>			
<p>僑務委員會聯絡窗口： 僑商處電話：886-2-2327-2718，傳真：886-2-2341-6926，電郵：occ@ocac.gov.tw OCAC contact window: Department of Business Affairs Tel: 886-2-2327-2718, Fax: 886-2-2341-6926, E-mail: occ@ocac.gov.tw</p>			
<p>附註：請以中文或中英文電腦繕打，並送我駐外館處或華僑文教服務中心核轉本會辦理。</p> <p>1、本申請表 2、1-4張照片（約1,000 x 1,000像素） 3、商店資料匯入表1及2（無分店亦請檢附2表）</p> <p>Note: Please use a computer to fill in the form and hand it to a member of the foreign service staff for approval and to send to the OCAC.</p> <p>1. This application form 2. 1-4 photographs (around 1,000 x 1,000 pixels) 3. Lists of branches (if no branches, please still fill in 2 lists)</p>			

推薦人員/職稱：

Reference/Title: _____

推薦人員聯絡方式：

Contact Info.: _____

日期(Date)： 年(Y) 月(M) 日(D)